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Protokół Nr 6/2020 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 26 maja 2020 r. 
 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta w Białogardzie oraz częściowo zdalna 
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie likwidacji filii Białogardzkiej Biblioteki Publicznej im. Karola Estreichera 
w Białogardzie – druk A, 

b) w sprawie aktualizacji na rok 2020 planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2017-2020 będących w posiadaniu 
Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością Regionalne Wodociągi i Kanalizacja z siedzibą 
w Białogardzie na obszarze miasta Białogard – druk H, 

c) w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć oraz zwolnień  od obowiązku realizacji zajęć nauczycieli pełniących 
stanowiska kierownicze w przedszkolach, szkołach podstawowych i placówkach 
prowadzonych przez Miasto Białogard – druk B, 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie przypadków, w jakich nauczycielowi zatrudnionemu 
w pełnym wymiarze zajęć można obniżyć tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin 
zajęć oraz warunków i trybu tego obniżenia – druk C, 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego 
dla dróg, których zarządcą jest Miasto Białogard – druk D, 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg 
w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających 
Miastu Białogard lub jego jednostkom podległym oraz wskazania organu i osób 
uprawnionych do udzielania tych ulg – druk E, 

 g)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2020 – druk F, 
 h) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2020-2029   

– druk G. 
3.  Rozpatrzenie i zaopiniowanie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 

2019 wraz z informacją o stanie mienia Miasta w roku 2019.   
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia.                                          
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 
Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji oraz zmieniony porządek 
uwzględniający zdjęcie projektów uchwał – druk B i C oraz wprowadzenie projektu uchwały – 
druk I, głosując: za-5  (jednogłośnie). 
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Ad 2  

Komisja rozpatrzyła następujące projekty uchwał: 
a) w sprawie likwidacji filii Białogardzkiej Biblioteki Publicznej im. Karola Estreichera 

w Białogardzie – druk A, 
Przedstawiła: Anna Nowak Dyrektor Białogardzkiej Biblioteki Publicznej  

 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał czy projekt był konsultowany ze związkami zawodowymi? 
Dyrektor – odpowiedziała, że to nie jest biblioteka pedagogiczna tylko filia biblioteki 

publicznej. Księgozbiór jest dostępny, nie został zlikwidowany tylko przeniesiony. 
J.Leszczyk – proponował zmienić zapis dotyczący likwidacji biblioteki na przeniesienie. 
Dyrektor – odpowiedziała, że nie ma likwidacji księgozbioru tylko miejsca.  
Sekretarz – powiedział, że w ustawie o bibliotekach nie ma mowy o przeniesieniu, jest tylko 

możliwość likwidacji. 
M.Siwek – stwierdził, że księgozbiór istnieje i każdy ma do niego dostęp. 
T.Strząbała – pytał jak będzie wyglądać praca pozostałych filii, jakie są zamiary, w związku ze 

złym stanem technicznym filii przy ul. Komara? Poruszył także kwestię księgozbioru, który 
był wcześniej niedostępny. 

M.Kopczyński – pytał czy w przypadku innej filii też byłaby taka procedura? 
Sekretarz – odpowiedział, że tak. 
Dyrektor – poinformowała, że księgozbiór został wprowadzony do katalogów i jest dostępny. 

Filia w Szpitalu jest zamknięta, bo Dyrektor Szpitala nie wyraził zgody na otwarcie.  Na oś. 
Kołobrzeskim co roku robi się ekspertyzę ze względu na zły stan techniczny budynku, bo dach 
cieknie. Dyrektor dodała, że od czwartku rusza wypożyczalnia dla dorosłych. 

T.Strząbała – pytał czy są ekspertyzy lub szacunki dot. remontów koniecznych? 
Dyrektor – odpowiedziała, że remont dachu oszacowano na ok. 50 tys. zł. 
T.Strząbała – prosił o realizację remontów bieżących, aby nie doszło do interwencji Nadzoru 

Budowlanego. 
M.Kopczyński – pytał czy idziemy w kierunku likwidacji filii nr 1 na ul. Chopina? Radny pytał 

jaki jest poziom czytelnictwa w głównej bibliotece? 
Dyrektor – odpowiedziała, że tendencja dot. czytelnictwa spada ale są stali czytelnicy. 

W bibliotece głównej jest lekki spadek. 
Z-ca Burmistrza – stwierdziła, że filia na oś. Kołobrzeskim jest malutka ale koszt remontu 

całego budynku to ponad 100 tys. zł, gdyż braki są duże. 
Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-4, preciw-0, wstrzymało się-1. 

 

b) w sprawie aktualizacji na rok 2020 planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2017-2020 będących w posiadaniu 
Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością Regionalne Wodociągi i Kanalizacja z siedzibą 
w Białogardzie na obszarze miasta Białogard – druk H, 
Przedstawił: Rafał Słowik Prezes Regionalnych Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o.  
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Głos w dyskusji zabrali: 
T.Strząbała – pytał czy udało się osiągnąć konsensus w sprawie wycinki drzew na ul. 

Skolimowskiej, gdzie był problem z uzyskaniem zgody? 
Prezes – powiedział, że są trudności w otrzymaniu zezwolenia na wycinkę. 
M.Smoliński – pytał czy Spółka monitoruje straty? 
M.Siwek – poruszył zapis nazwy ulicy przy inwestycji ul. Bol. Śmiałego dot. dawnej ulicy 

Dąbrowszczaków, gdzie powinno się uaktualnić na ul. Kard. St. Wyszyńskiego. 
Prezes – powiedział, że do monitorowania przepływu wody potrzebny jest przepływomierz, 

który sami założą, bo mają specjalistę. 
Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dla 
dróg, których zarządcą jest Miasto Białogard – druk D, 

Przedstawiła: Karolina Siwek Zastępca  Burmistrza 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
M.Siwek – pytał czy jest możliwość, aby w ogóle zwolnić zainteresowanych z tych opłat? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że stawka jest w złotówkach tj. 6 zł miesięcznie. 
J.Leszczyk – zgłosił, aby nie różnicować podmiotów i warzywniakom, które płacą 60 gr 

zamienić także na 20 gr. 
P.Szyszlak – pytał co z parkletami? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że ci co uzyskali decyzję będą musieli ponownie wystąpić 

o nowe stawki. Parklety w ramach pracy bieżącej zostały przekazane celem przechowania  
oraz konserwacji do ZGKiM  i są już przygotowane do ustawienia. 

T.Strząbała – prosił, aby wywarzyć postawienie parkletów, by nie było przynoszenia alkoholu 
w miejsca publiczne.  

Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że nie wiedzą ile będzie wnioskodawców. Na parkletach nie 
można pić alkoholu. 

Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

d)  zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg 
w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających 
Miastu Białogard lub jego jednostkom podległym oraz wskazania organu i osób 
uprawnionych do udzielania tych ulg – druk E  

Przedstawiła: Iwona Kubiak Skarbnik Miasta 
 
W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 
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e) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2020 – druk F, 
Przedstawiła: Iwona Kubiak Skarbnik Miasta wraz z autopoprawką 

 
W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

f) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2020-2029   
– druk G. 

Przedstawiła: Iwona Kubiak Skarbnik Miasta wraz z autopoprawką 
 
W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

g) w sprawie stanowiska  Rady Miejskiej Białogardu dotyczącego uczczenia jubileuszu XXX-
lecia samorządu terytorialnego – druk I, 

Przedstawił: Tomasz Strząbała Przewodniczący Rady Miejskiej 
 

W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

Na tym zakończono w/w punkt. 
 

Ad 3 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Miasta Białogard 

na rok 2019 wraz z informacją o stanie mienia Miasta w roku 2019., głosując: za-4 

(jednogłośnie). Pismo skierowano do Komisji Rewizyjnej  stanowi załącznik do protokołu.   

Na tym zakończono w/w punkt. 
 

Ad 4 
W sprawach różnych Sekretarz Miasta poinformował, że  w sobotę około godz. 12.00 

odbędzie się sadzenie drzew (śliwo-wiśni) na ul. Bol. Śmiałego z okazji  jubileuszu XXX-lecia 
samorządu terytorialnego.  

Na tym zakończono w/w punkt. 
Ad 5 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1535 zakończono Komisję. 

Protokołowała: M.Zimmer 

         Przewodniczący Komisji 

              /-/  Paweł Szyszlak 


